

Derek Lee moved.—That the tentative schedule presented by the Chairman be adopted with the deletion of activities described for the week of November 6.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the following schedule was adopted.

DATE	SUBJECT	REMARKS
Tuesday, September 26 11:00 a.m.	Organization and Business meeting.	Organization meeting pursuant to S.O. 106(2).
Thursday, September 28 11:00 a.m.	Briefing by Library of Parliament staff assigned to the Committee.	<u>In camera</u>
Thursday, September 28 2:00 p.m. to Saturday, September 30 1:00 p.m.	CASIS Conference at External Affairs (Thursday evening reception at Skyline Hotel 6:30 p.m.)	
Tuesday, October 3 11:00 a.m.	Briefing: a walkthrough of the <i>CSIS Act</i> , the <i>Security Offences Act</i> and the Government of Canada Security Policy.	<u>In camera</u> By officials of the Department of the Solicitor General.
Thursday, October 5 11:00 a.m.	Briefing: Functions and organization of CSIS (the anatomy of the service.)	<u>In camera</u> By Officials of CSIS.
Tuesday, October 10 11:00 a.m.	Professor Peter Russell: a consultant's approach to the Committee's mandate (tour d'horizon)	<u>In camera</u> Prof. Russell was Director of Research for the McDonald Commission
Thursday, October 12 11:00 a.m.	Briefing on the organization and functions of the Inspector General's office.	<u>In camera</u> Officials of the Inspector General's office.
11:45 a.m.	Briefing on the organization and functions of SIRC.	By Officials of SIRC.
7:00 p.m.	Visit to and informal meeting with the Security Intelligence Review Committee.	Private and informal meeting with no official record; briefing by SIRC members on their role, their perspective on the committee's study.
Tuesday, October 31 11:00 a.m.	Appearance by the Solicitor General of Canada, the Hon. Pierre Blais.	<u>First Public hearing</u> Views of the Government of Canada relative to the quinquennial review.
Thursday, November 2 11:00 a.m.	Mr. Reid Morden, Director, Canadian Security Intelligence Service.	<u>Public</u> Policy, program, evolution and operations of CSIS.
Tuesday, November 21 11:00 a.m.	Commissioner of the RCMP and Officials.	<u>Public</u>

Derek Lee propose.—Que le programme provisoire présenté par le président soit adopté à l'exception des activités prévues pour la semaine du 6 novembre.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée.

En conséquence, le programme qui suit est adopté.

DATE	OBJET	NOTES
le mardi 26 septembre 11 h 00	Organisation et travaux du Comité.	Organisation en conformité avec l'article 106(2) du Règlement.
le jeudi 28 septembre 11 h 00	Séance d'information présentée par l'attaché de recherche de la Bibliothèque du Parlement.	<u>À huis clos</u>
le jeudi 28 septembre à 14 h 00 au samedi 30 septembre à 13 h 00	Conférence CASIS aux Affaires extérieures (réception jeudi soir à l'hotel Skyline à 18 h 30)	
le mardi 3 octobre 11 h 00	Séance d'information: survol de la <i>Loi constituant le SCRS</i> , de la <i>Loi sur les offenses en matière de sécurité</i> et de la Politique de sécurité du Gouvernement du Canada.	<u>À huis clos</u> Des fonctionnaires du Ministère du Solliciteur général.
le jeudi 5 octobre 11 h 00	Séance d'information: les fonctions et l'organisation du SCRS (l'anatomie du Service.)	<u>À huis clos</u> Des fonctionnaires du SCRS.
le mardi 10 octobre 11 h 00	Le Prof. Peter Russell: un consultant-expert considère le mandat du Comité, tour d'horizon	<u>À huis clos</u> Le Prof. Russell a été directeur des recherches de la Commission McDonald.
le jeudi 12 octobre 11 h 00	Séance d'information sur l'organisation et les fonctions du Bureau de l'Inspecteur général.	<u>À huis clos</u> Des fonctionnaires du bureau de l'Inspecteur général.
le jeudi 12 octobre 11 h 45	Séance d'information sur l'organisation et les fonctions du Comité de surveillance des activités de renseignement de sécurité.	Par des fonctionnaires du Comité de surveillance.
19h00	Visite et rencontre informelle avec le Comité de surveillance.	Séance privée et informelle, sans procès-verbal; session d'information par les membres du Comité de surveillance sur leur rôle, et leur perspective sur l'examen entretenu par le comité spécial.
le mardi 31 octobre 11 h 00	Comparution du Solliciteur général du Canada, l'hon. Pierre Blais.	<u>Première séance publique</u> Les idées du gouvernement du Canada sur la revue quinquennale.
le jeudi 2 novembre 11 h 00	M. Reid Morden, Directeur, SCRS	<u>Publique</u> La politique, le programme, l'évolution et les opérations du SCRS.
le mardi 21 novembre 11 h 00	Le commissaire de la GRC et des hauts fonctionnaires	<u>Publique</u>